

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/2442

2 June 1965

Limited Distribution

---

NEW ZEALAND IMPORT RESTRICTIONS

As announced on 30 March 1965, New Zealand has issued the 1965 licensing schedule for the year 1965-66. There are new exemptions from import licensing, a new procedure for aggregation of licences and other features to which the New Zealand Government calls attention in the press statement and statement on policy which accompany the licensing schedule. One copy of each of these three documents is circulated herewith to each contracting party.

---

NOUVELLE-ZELANDE - RESTRICTIONS A L'IMPORTATION

Ainsi qu'il a été annoncé le 30 mars 1965, la Nouvelle-Zélande a publié son programme de licences d'importation pour l'exercice 1965-66. Ce programme comporte de nouvelles dispenses de la formalité de la licence, un nouveau système pour le groupement des licences et d'autres caractéristiques sur lesquelles le gouvernement néo-zélandais appelle l'attention dans le communiqué de presse et l'exposé de sa politique en la matière, qui accompagnent le programme. Un exemplaire de chacun de ces trois documents est communiqué ci-joint à chaque partie contractante.